

雲林縣立林內國民中學輔導轉介單

Yunlin County Lin-Nei Junior High School Counseling Referral Form

填表人 Filled by		單位 Unit		填表日期 Date	年 月 日 __ (month) __ (day), ____ (year)
姓名 Name		班級 Class		座號 Seat No.	性別 Gender
生日 D.O.B	年 月 日 __ (month) __ (day), ____ (year)	身分證字號 I.D. No.			
學號 Student I.D. No.		住址 Address			
家長姓名 Name of parent		手機 Mobile		電話 Tel	
<p>轉介類別請以文字敘述(請參考本頁下方具體行為參考表，勿填代號)</p> <p>Please describe the type of referral in text (refer to the specific behavior reference sheet on the bottom of the page; please do not fill out with codes).</p>					
<input type="checkbox"/> 行為 Behavior					
<input type="checkbox"/> 人際 Interpersonal relationship					
<input type="checkbox"/> 兩性 Amphoteric					
<input type="checkbox"/> 情緒 Emotion					
<input type="checkbox"/> 其他 Others					
<p>個案家庭背景簡介 Introduction of the family background of the case</p>					
同住者 Inmate		主要照顧者 Key caretaker			
個案監護人 Guardian		父母婚姻狀況 Marriage status of the parents			
家庭特殊事件 Family special event	<input type="checkbox"/> 兒少保 child and adolescent protection <input type="checkbox"/> 高風險 High risk	是否為低收入戶 Whether it is low-income household		<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 不是 Yes No	
其他 Other					

導師處理情況（請簡述）： Handling situation from the homeroom teacher (please briefing):

*已處理次數： Number of times handled

具體期待： Specific expectation

雲林縣立林內國中轉介類別具體行為參考表

Yunlin County Lin-Nei Junior High School Referral Type Specific Behavior Reference Sheet

- 1.反抗權威 2.衝動、倔強 3.濫發脾氣 4.慣性撒謊 5.偷竊 6.打架 7.暴力行為
8.擾亂上課秩序 9.欺負弱小 10.誣蔑師長 11.畏縮、羞怯、孤僻 12.敵意情緒
13.自傷 14.自殺傾向 15.因身體傷殘／疾病或智障所帶來的適應 16.創傷症候群_____
17.易情緒失控、反應激烈 18.焦慮症狀 19.性行為 20.未婚懷孕 21.身體界線模糊
22.物質濫用(喝酒、吸食毒品) 23.沉迷網路 24.容易分心 25.交友過多影響
26.疑似精神異常 27.其他

1. Disobedience 2. Impulse and stubborn 3. Throw a temper tantrum 4. Compulsive liar 5. Stealing 6. Fighting
7. Violent behavior 8. Disrupting the order in class 9. Bullying 10. Slandering the teachers 11. Flinch, shy,
unsociable 12. Feelings of hostility 13. Self-harm 14. Suicidal tendency 15. Adaption caused by physical
disability/ illness or mental retardation 16. Post-traumatic stress disorder:_____ 17. Easy to lose temper or
have aggressive reaction 18. Anxiety disorder 19. Sexual behavior 20. Unmarried pregnancy 21. Blurred body
boundary 22. Substance abuse (drinking, using drugs) 23. Internet addiction 24. Easy to be distracted 25. Impact
from too many friends 26. Suspected mental disorder 27. Others _